
Protokół Nr XLVIII/2018
 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia 15 czerwca 2018 r.
 
Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XLVIII sesję Rady
Gminy Barciany zwołaną w trybie nadzwyczajnym. Powitała zaproszonych gości: Wójta Gminy
Barciany  –  Ryszarda  Kozyrę,  Pana  Jacka  Sapelę  -  Prezesa  Zarządu  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej Sp. z o.o. , Sekretarza Gminy – Annę Tereszko, Skarbnika Gminy – Iwonę Bepirszcz.
Przedstawiła  następnie  wniosek  Wójta  Gminy  wo  zwołanie  sesji  w  trybie  nadzwyczajnycm
(  wniosek  stanowi  załącznik  do  protokołu).   Powitała  następnie  radnych.  Na  podstawie  listy
obecności  stwierdziła  quorum – 14 obecnych  radnych.  Powiedziała,  że  nieobecny jest  1  radny
Robert Gastołek – nie zna przyczyny nieobecności.

Porządek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie sekretarza obrad.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały XXXVI/259/2017 Rady Gminy Barciany z dnia 26
lipca 2017 roku w sprawie powierzenia Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Barcianach Sp. z o.
o. z siedzibą w Barcianach zadania własnego Gminy Barciany w zakresie gospodarki odpadami
komunalnymi  oraz  wyrażenia  zgody na  zawarcie  przez  Gminę  Barciany umowy wykonawczej
niezbędnej  dla  realizacji  projektu  pn.:  „Budowa  Punktów  Selektywnej  Zbiórki  Odpadów
Komunalnych  dla  Gminy  Barciany,  Miasta  i  Gminy  Bisztynek  oraz  Gminy  Kętrzyn  i  Miasta
Kętrzyn’’  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  2014  –  2020  Oś
Priorytetowa II- Ochrona  Środowiska, w tym Działanie 2.2 Gospodarka odpadami komunalnymi,
Typ projektu 2.2. którego źródłem finansowania   jest Fundusz Spójności.  
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
6. Wnioski mieszkańców.
7. Zakończenie obrad. 

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  kolejnym
punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego.

Ad 3. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
interpelacji i zapytań Radnych.

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad 4.  Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  poprosiła  Sekretarza
Gminy  o  omówienie   projektu  uchwały  w sprawie:  zmiany  Uchwały  XXXVI/259/2017  Rady
Gminy  Barciany  z  dnia  26  lipca  2017  roku  w  sprawie  powierzenia  Zakładowi  Gospodarki
Komunalnej w Barcianach Sp. z o. o. z siedzibą w Barcianach zadania własnego Gminy Barciany w
zakresie  gospodarki  odpadami  komunalnymi  oraz  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Gminę
Barciany  umowy  wykonawczej  niezbędnej  dla  realizacji  projektu  pn.:  „Budowa  Punktów
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych dla Gminy Barciany, Miasta i Gminy Bisztynek oraz
Gminy Kętrzyn i Miasta Kętrzyn’’ w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko
2014 – 2020 Oś Priorytetowa II- Ochrona  Środowiska, w tym Działanie 2.2 Gospodarka odpadami
komunalnymi, Typ projektu 2.2. którego źródłem finansowania   jest Fundusz Spójności.  
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Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że  Uchwałą Nr  XXXVI/259/ 2017 Rady Gminy
Barciany z dnia  26 lipca 2017 roku powierzone zostały spółce zdania własne z zakresu gospodarki
odpadami. Dodała, że w uchwale tej były wymienione gminy, które wyrażają chęć do przystąpienia
do projektu. Zmiana nastąpiła, ponieważ Gmina Reszel także zdecydowała się przystąpić do tego
projektu. Termin złożenia dokumentów to 20 czerwca br. - przekazanie wniosku do Narodowego
Funduszu Ochrony Środowiska.

  

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra uzupełnił wypowiedź, że gminy wymienione składają wniosek na
budowę  PSZOK  w  każdej  gminie,  bo  obowiązek  zorganizowania  PSZOK  nałożyła  ustawa.
Zbiorowe złożenie wniosku zwiększa szansę na pozyskanie środków.  

Pan  Jacek  Sapela  -  Prezes  Zarządu  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  Sp.  z  o.o.  wyjaśnił,  że
niniejsza  uchwała  stanowi  uzupełnienie  już  złożonego  wniosku.  To  jest  drugie  i  ostatnie
uzupełnienie. Planowane dofinansowanie to 85 % kosztów całości.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas podziękowała  za
przedstawienie projektu uchwały. Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania w tej kwestii. Pytań nie
było,  w związku  z  czym Przewodnicząca  Rady Gminy odczytała  niniejszy projekt  uchwały,  a
następnie poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym projekt uchwały został przyjęty 14
głosami za, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
 
Ad 5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 

Ad 6. Wolne wnioski i informacje.    

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-  Dyjas  poprosiła  o  zgłaszanie
wolnych wniosków i informacji.  

Wniosków i informacji nie zgłoszono.   

Ad 7. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z wyczerpaniem
porządku  obrad  XLVIII  sesji  Rady Gminy,  zamknęła  jej  posiedzenie  o  godz.  14.15,  dziękując
wszystkim za udział.

Przewodnicząca Rady Gminy

    Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant: Emilia Żelichowska
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